
Dz-06.0021.12.2016 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXXII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

 

Posiedzenie XXXII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 17 listopada 2016 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

 

Posiedzenie sesji XXXII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 20.05 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice.  

Po otwarciu sesji Przewodniczący Rady przywitał Panią Martę Mardyłę przedstawiciela firmy 

inżynieryjnej. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem prowadzący 

poinformował, że wpłynęły do niego dwa wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku obrad: 

  

1. w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 250. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 7. 

 

2. w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 251. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 8. 

 

Ostatnim 9 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XXXI, 



3. Opinia w sprawie koncepcji przebudowy drogi osiedlowej przy ul. Rydla,  

druk nr 234, 

4. Opinia w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na działce nr 278/2 obr. 40 

Krowodrza przy ul. Tetmajera, druk nr 247, 

5. Opinia w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na działce nr 107/20 obr. 3 

Krowodrza przy ul. Krzywy Zaułek, druk nr 248, 

6. Wniosek w sprawie budowy linii tramwajowej do Ronda Ofiar Katynia, druk nr 249, 

7. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 250,  

8. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 251, 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XXXI. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 234) przygotowany przez Zarząd w sprawie koncepcji 

przebudowy drogi osiedlowej przy ul. Rydla. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Projekt uchwały zreferowali p. Bogdan Smok i p. Marta Mardyła (przedstawiciel firmy 

inżynieryjnej, która przygotowała koncepcję). 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – opinia nie została 

wydana. 

W dyskusji glos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Marta Mardyła (firma inżynieryjna),  

p. Małgorzata Turek. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/240/2016 
w sprawie koncepcji przebudowy drogi osiedlowej przy ul. Rydla 

 

 

Przed przystąpieniem do procedowania kolejnego punktu porządku obrad prowadzący obrady  

p. Bogdan Smok przywitał przybyłego na sesję posła na Sejm RP p. Bogusława Sonika.  

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 247) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustanowienia prawa 

trwałego zarządu na działce nr 278/2 obr. 40 Krowodrza przy ul. Tetmajera. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego  – pozytywna. 

D dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 



wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/241/2016 
w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na działce nr 278/2 obr. 40 

Krowodrza przy ul. Tetmajera 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 248) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustanowienia prawa 

trwałego zarządu na działce nr 107/20 obr. 3 Krowodrza przy ul. Krzywy Zaułek. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/242/2016 
w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na działce nr 107/20 obr. 3 

Krowodrza przy ul. Krzywy Zaułek 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 249) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie budowy 

linii tramwajowej do Ronda Ofiar Katynia. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt 

uchwały zreferował p. Stanisław Sikora. 

W dyskusji glos zabrali: p. Bogusław Sonik (poseł), p. Bogdan Smok, p. Stanisław Sikora,  

p. Waldemar Antosiewicz, p. Marta Drużkowska, p. Alicja Gackiewicz. 
 

 Wniosek p. Marty Drużkowskiej o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści: 

1. zmienia się treść paragrafu 2 na następującą:  

 

„Wariant nr II, jako jedyny, stanowi rozwiązanie obecnych problemów komunikacyjnych 

północno-zachodniej części Krakowa, w kontekście już przeciążonych linii tramwajowych  

i autobusowych. Zapewni dogodny i bliski dostęp do komunikacji dla największej liczby 

mieszkańców Dzielnic IV i VI, jak również studentów i uczniów przemieszczających się 

komunikacją miejską, co w efekcie, znacząco poprawi jakość życia w tej części miasta. Ten 

wariant zapewni dostęp do komunikacji tramwajowej zarówno z istniejących już osiedli 

zlokalizowanych przy ul. Chełmońskiego, Radzikowskiego jak również w Bronowicach Małych  

i Wielkich. Ponadto zabezpieczy transport dla przyszłych mieszkańców i pracowników nowych 

inwestycji w tym rejonie. Oprócz planowanych  inwestycji  na wyżej wspomnianych obszarach, 

należy przypomnieć, że na terenie w rejonie dawnego Motelu Krak, w ciągu najbliższych lat, 

powstanie osiedle z blisko 2200 mieszkaniami oraz kompleks biurowy w którym zatrudnienie 

znajdzie kilka tysięcy pracowników. Oznacza to konieczność zapewnienia dogodnego transportu 

dla blisko kilkunastu tysięcy ludzi. Należy wspomnieć, że zabudowa na terenie całej dzielnicy 



Bronowice (również w Mydlnikach)  przyjmuje  bardzo ekspansywny charakter i konieczne jest 

zastosowanie rozwiązań komunikacyjnych zachęcających do rezygnacji z transportu 

samochodowego. Należy również wskazać, że zaskakującym wydaje się możliwość wykluczenia  

z projektowanej linii tak ważnego węzła komunikacyjnego jakim jest Rondo Ofiar Katynia 

zważywszy, że stanowi ono kluczowy punkt przesiadkowy dla mieszkańców i pracowników 

miejscowości zlokalizowanych w rejonie Olkusza, Zabierzowa i Krzeszowic. Należy przy tym 

zwrócić uwagę, na zarzuty mieszkańców kwestionujące stronę etyczną linii tramwajowej 

poprowadzonej do galerii handlowych, zlokalizowanych w tym obszarze, do których większość 

osób i tak dojeżdża samochodem z uwagi na zakupy w sklepie z meblami, duże zakupy spożywcze 

czy też budowlane. Tylko przebieg linii tramwajowej według Wariantu II zapewni łatwy dostęp do 

galerii handlowych, stawiając jednak potrzeby mieszkańców i pracowników na pierwszym 

miejscu.  

 Budowa linii tramwajowej do Ronda Ofiar Katynia jako kontynuacja inwestycji z Azorów 

przyczyni się do zwiększenia jakości życia poprzez zmniejszenie ruchu samochodowego  

i usprawnienie komunikacji. Jest konieczna, uzasadniona i potwierdzi gospodarność Władz 

Miasta Krakowa oraz chęć działania dla dobra jak największej liczby mieszkańców” 

2. dopisuje się paragraf 3 o treści:  

 

„Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia”. 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/243/2016 
w sprawie budowy linii tramwajowej do Ronda Ofiar Katynia 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 250) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 



wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/244/2016 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 251) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/245/2016 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 9 

Głos zabrał:  

1. P. Małgorzata Turek: 

 Zwróciła się z pytaniem dlaczego toaleta przy placu targowym na ul. Rydla jest 

nieczynna. Przewodniczący poinformował, że zostanie wystosowane w tej sprawie pismo, 

2. P. Stanisław Sikora: 

 Zwrócił się z pytaniem czy jest możliwość płacenia mniejszych kwot za parkowanie dla 

radnych, którzy załatwiają sprawy dzielnicowe. Przewodniczący poinformował, że 

zostanie wystosowane w tej sprawie pismo, 

3. P. Marta Drużkowska: 

 Poprosiła o wystosowanie pisma w sprawie utrzymania akcji odbioru śmieci zielonych, 

 Poprosiła o wystosowanie pisma w sprawie przywrócenia wywozu śmieci 

wielkogabarytowych i aby Rada Dzielnicy decydowała o miejscu ustawienia kontenerów. 

Przewodniczący poinformował, że zostanie wystosowane w tej sprawie pismo, 

4. P. Waldemar Antosiewicz: 

 Poprosił o wystosowania pisma w sprawie przeniesienia tablicy informacyjno-

turystycznej przy ul. Balickiej. Pani Agata Pasionek-Sacha przedstawiła propozycje na 

nową lokalizację tablicy, 

5. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Poprosił o informację o spotkaniu radnych w sprawie strefy płatnego parkowania, 

 Zapytał kto może wyrażać opinię w sprawie strefy płatnego parkowania, 

 Zapytał kiedy listy z prośbą o wyrażenie opinii na temat płatnego parkowania trafią do 

mieszkańców, 

6. P. Bogdan Smok: 

 Udzielił odpowiedzi na pytania przedmówcy. Poinformował, że opinię w w/w kwestii 

mogą wyrażać mieszkańcy obszaru proponowanego na strefę płatnego parkowania  



i omówił przedmiotową problematykę., 

7. P. Margareta Perčić: 

 Udzieliła odpowiedzi na temat przesyłania informacji do mieszkańców w sprawie strefy 

płatnego parkowania oraz o konsultacjach w tym zakresie. Głos w dyskusji zabrali także 

p. Bogdan Smok, p. Stanisław Sikora, p. Marta Drużkowska, która zapytała o możliwość 

parkowania dla mieszkańców Bronowic Małych na obszarze SM „Widok”, p. Agata 

Pasionek-Sacha, p. Waldemar Antosiewicz, 

8. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zapytał jakie jest stanowisko w sprawie propozycji budowy kortów tenisowych na 

obszarze SM „Widok”. Przewodniczący odpowiedział, że jeszcze nie jest wypracowane 

stanowisko w tej sprawie. Głos zabrał p. Bartosz Smok i p. Bogdan Smok, 

9. P. Waldemar Antosiewicz: 

 Zapytał o możliwość zakupu maszyn do szycia dla Klubu Kultury „Mydlniki”. 

Przewodniczący odpowiedział, że jeśli znajdą się pieniądze zadanie zostanie 

dofinansowane, 

10. P. Bogusław Sonik (poseł): 

 Przybliżył tematykę prac toczących się w sejmie. W późniejszej dyskusji wzięli udział:  

p. Adam Goch, p. Stanisław Sikora, p. Marta Drużkowska, p. Waldemar Antosiewicz,  

p. Łukasz Quirini-Popłwski, 

11. P. Bogdan Smok: 

 Zapytał radnych czy zbierali podpisy wśród mieszkańców w sprawie remontu chodnika 

na ul. Filtrowej. Pytanie jest wynikiem interwencji starszego małżeństwa, które podpisało 

taki list nie czytając jego treści i martwią się co właściwie podpisali. Członkowie Rady 

poinformowali, że nie zbierali podpisów pod takim listem, 

 Zwrócił się o zgłaszanie kandydatów do tworzonego przez Pracownię Obywatelską 

pocztu niezwykłych Krakowian. 

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXXII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 

    Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                                 Bogdan Smok  

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


